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Vragen van het lid Dibi (GroenLinks)
aan de ministers van Landbouw,
Natuur en Voedselkwaliteit, van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en van
Justitie over de illegale kap van
bomen ten behoeve van de
landbouw. (Ingezonden 20 mei 2009)

1
Kent u het bericht «Provincies slaan
alarm om illegale bomenkap»?1

2
Deelt u de zorg van de provincies als
het gaat om het illegaal kappen van
bomen?

3
Bent u bereid een totaaloverzicht te
sturen van het aantal hectaren met
illegaal gekapte bomen per provincie
in 2008? Zo nee, waarom niet?

4
Op welke wijze controleren de
bevoegde autoriteiten het illegaal
kappen van bomen?

5
Op welke wijze treden bevoegde
autoriteiten op tegen het illegaal
kappen van bomen?

6
Op welke wijze wordt er aan de
herplantingsplicht uitvoering
gegeven?

7
Worden de verdachten van het
illegaal kappen civielrechtelijk

aansprakelijk gesteld, indien zij geen
eigenaar zijn van de gronden? Zo
nee, waarom niet?

8
Worden de verdachten van het
illegaal kappen middels
bestuursdwang gesommeerd de
oorspronkelijke situatie te herstellen?
Zo nee, waarom niet?

9
Is het mogelijk dat agrariërs gronden
met illegaal gekapte bomen bij het
aanvragen van subsidie aanmelden
als landbouwgrond? Zo ja, hoe wordt
voorkomen dat zij hiervoor beloond
worden?

10
Is het waar dat de handhaving van de
Boswet een rijkstaak is, die
gedelegeerd is aan de provincies? Zo
ja, welke instructies zijn aan deze
delegatie meegegeven?

11
Kunt u de garantie geven dat gronden
met illegaal gekapte bomen niet in
gebruik genomen mogen worden
voor de landbouw? Zo nee, waarom
niet?

1 Metro, 18 mei 2009.

Mededeling

Mededeling van minister Verburg
(Landbouw, Natuur en
Voedselkwaliteit) (ontvangen 15 juni
2009)

De door de heer Dibi (GroenLinks)
aan de ministers van Landbouw,

Natuur en Voedselkwaliteit, van
Volkshuisvesting, Ruimtelijke
Ordening en Milieubeheer en Justitie
gestelde vragen over de illegale kap
van bomen ten behoeve van
landbouw, kunnen tot mijn spijt niet
binnen de gebruikelijke termijn
worden beantwoord vanwege de
noodzakelijke interdepartementale
afstemming en het opvragen van
informatie bij de provincies.
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